
Jeg har ikke rørt en smøg i over 2 år - - damper nu uden nikotin og har aldrig haft det bedre Hvorfor 

forbyde noget der tydeligvis hjælpe så mange væk fra smøgerne? Få damp testet ordentligt så vi kan 

få dampen fremmet i stedet for at gøre den til noget dårligt. 
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